



Boxing Canada Annual General Meeting 2023 Notice

Dear Boxing Canada Members,

We are pleased to announce that the Annual General Meeting (AGM) of Boxing Canada will take place on Saturday, December 9th, 2023, at 12:00 PM EST. This year's AGM will be conducted in a hybrid format, offering both in-person and online participation options to accommodate the diverse needs of our members.

AGM Details:

Date: Saturday, December 9th, 2023

Time: 12:00 PM EST

In-Person Location: _____

Online Platform: Zoom Meeting (Meeting link will be provided in advance)

Agenda:

1. Opening remarks by the President of Boxing Canada.
2. Approval of the minutes of the previous AGM (will be circulated no later than 14 days before the meeting)
3. Approval of the annual reports (will be circulated no later than 14 days before the meeting)
4. Approval of the financial statements (will be circulated no later than 14 days before the meeting)
5. Motion to amend [Boxing Canada Articles and Rules](#).
6. Appointment of the auditor for the upcoming year.
7. Review of [three classes of Membership](#) – who is A, B, C as of the 2023 membership year.
8. [Elections for positions on the Boxing Canada Board of Directors](#).
 - a. Appointment of an unconflicted scrutineer
 - b. Presentations by Nominees
 - c. Vote for Director East, Director West, Director At-Large
9. New business and member comments.



Motion to amend [Boxing Canada Articles and Rules](#):

Rationale: Boxing Canada's Articles and Rules require updating since the October 2017 revision. These changes are needed since becoming a member of World Boxing. If approved, the new version of the Articles and Rules will be titled as the December 2023 revision, posted to the Boxing Canada Website, and a copy sent directly to each Class A, B, and C member.

Motion: To amend the language in the following sections:

Introduction

Clause 2.1 At the Olympic or international level by World Boxing.

Clause 3.2 Competitors, coaches and officials involved in international competition will come under the jurisdiction of World Boxing.

Clause 3.4 Competitors, coaches and officials in competition in Canada will come under the jurisdiction of Boxing Canada and World Boxing.

Section 1

Article 2.3.1 That the competition will be conducted under the rules of Boxing Canada and World Boxing when applicable.

Article 6 Amendments to these article and rules may only be made majority vote of the members.

Section 2

Rule 4.5.1 Headguards must be approved by a recognized safety standards organization or boxing authority.

Rule 4.5.2 16 oz. gloves approved by a recognized safety standards organization or boxing authority.

Rule 7.2 For all other Boxing Canada competitions, Confederation competitions, and National competitions, boxers must use headguards approved by a recognized safety standards organization or boxing authority.



Confirm Your Attendance:

To ensure we have adequate accommodations for both in-person and online participants, please confirm your attendance at the AGM by contacting the Boxing Canada office. You can reach us by email at info@boxingcanada.org. Please indicate whether you plan to attend in person or online via Zoom.

The Zoom meeting link and login instructions will be sent to registered participants prior to the AGM.

Please ensure you have a stable internet connection to join the online session.

We encourage all members to participate in this important event to stay informed about Boxing Canada's progress, contribute to its future direction, and exercise your voting rights.

Thank you for your ongoing support and dedication to the sport of boxing in Canada. We look forward to your active participation in the Annual General Meeting.

Sincerely,

Ryan O'Shea

President

Boxing Canada

Avis d'assemblée générale annuelle 2023 de Boxe Canada



Chers membres de la boxe Canada,

Nous sommes heureux d'annoncer que l'assemblée générale annuelle (AGM) de Boxing Canada aura lieu le samedi 9 décembre 2023 à 12h00 HNE. L'AGA de cette année sera menée dans un format hybride, offrant des options de participation en personne et en ligne pour répondre aux divers besoins de nos membres.

Détails de l'AGA:

Date: samedi 9 décembre 2023

Heure: 12h00 HNE

Emplacement en personne: _____

Plateforme en ligne: Réunion de zoom (le lien de réunion sera fourni à l'avance)

Ordre du jour:

1. Remarques d'ouverture du président de Boxing Canada
2. L'approbation des procès-verbaux de l'AGA précédente (sera diffusé au plus tard 14 jours avant la réunion)
3. L'approbation des rapports annuels (sera diffusé au plus tard 14 jours avant la réunion)
4. Approbation des états financiers (sera diffusé au plus tard 14 jours avant la réunion)
5. Motion pour modifier [les articles et règles de la boxe du Canada](#)
6. Nomination de l'auditeur pour l'année à venir
7. [Examen de trois classes d'adhésion - qui est A, B, C à partir de l'année d'adhésion 2023](#)
8. [Élections pour des postes au conseil d'administration de Boxing Canada](#)
 - Nomination d'un examinateur non radical
 - Présentations par les nominés
 - Votez pour le directeur East, Directeur West, directeur à la hauteur
9. Nouvelles affaires et commentaires des membres



Motion pour modifier [les articles et règles de la boxe du Canada](#):

Justification: les articles et règles de la boxe Canada nécessitent une mise à jour depuis la révision d'octobre 2017. Ces changements sont nécessaires depuis qu'il est membre de la boxe mondiale. Si elle est approuvée, la nouvelle version des articles et règles sera intitulée REVISION DE DÉCEMBRE 2023, publiée sur le site Web de Boxing Canada et une copie envoyée directement à chaque membre de classe A, B et C.

Motion: modifier la langue dans les sections suivantes:

Introduction

Article 2.1 au niveau olympique ou international par boxe mondiale.

L'article 3.2 Les concurrents, les entraîneurs et les fonctionnaires impliqués dans la compétition internationale relèveront de la juridiction de la boxe mondiale.

L'article 3.4 Les concurrents, les entraîneurs et les fonctionnaires en compétition au Canada relèveront de la juridiction de la boxe Canada et de la boxe mondiale.

Section 1

Article 2.3.1 que le concours sera organisé en vertu des règles de la boxe Canada et de la boxe mondiale le cas échéant.

L'article 6 modifications de ces articles et règles ne peuvent être faits que le vote majoritaire des membres.

Section 2

Règle 4.5.1 Les prudences doivent être approuvées par une organisation ou une autorité de boxe reconnue.

Règle 4.5.2 16 oz. Gants approuvés par une organisation ou une autorité de boxe reconnue.

Règle 7.2 Pour tous les autres compétitions de boxe Canada, compétitions de confédération et compétitions nationales, les boxeurs doivent utiliser des garces d'arrière-garde approuvés par une organisation ou une autorité de boxe reconnue.



SVP Confirmez votre présence:

Pour vous assurer que nous avons des logements adéquats pour les participants en personne et en ligne, veuillez confirmer votre fréquentation à l'AGA en contactant le bureau de boxe Canada. Vous pouvez nous joindre par e-mail à info@boxingcanada.org. Veuillez indiquer si vous prévoyez d'y assister en personne ou en ligne via Zoom.

Le lien de la réunion de zoom et les instructions de connexion seront envoyés aux participants enregistrés avant l'AGA.

Veuillez vous assurer d'avoir une connexion Internet stable pour rejoindre la session en ligne.

Nous encourageons tous les membres à participer à cet événement important pour rester informé des progrès de la boxe du Canada, contribuer à son orientation future et exercer vos droits de vote.

Merci pour votre soutien et votre dévouement continus au sport de la boxe au Canada. Nous attendons avec impatience votre participation active à l'assemblée générale annuelle.

Sincèrement,

Ryan O'Shea

Président

Boxing Canada